

14 October 2015 / 14 octobre 2015

## IOTC CIRCULAR 2015-094/ CIRCULAIRE CTOI 2015-094

Sir/Madam,

**SUBJECT: REMINDER OF THE IOTC CIRCULAR 2015-035 ON THE REPORTING OF FISHERIES STATISTICS FOR 2014 TO THE IOTC- DEADLINE FOR FINAL LONGLINE FISHERIES DATA**

This Circular is a reminder of IOTC Circular 2015-035, on the *Reporting of Fisheries Statistics for 2014 to the IOTC*. Contracting Parties, Cooperating Non-Contracting Parties and other parties having longline fisheries in the IOTC area of competence, that the deadline for submitting final data for year 2014 is the 30<sup>th</sup> December 2015:

<http://iotc.org/documents/reporting-fisheries-statistics-2014-iotc>

Please do not hesitate to contact the IOTC Secretariat ([secretariat@iotc.org](mailto:secretariat@iotc.org)) should you require any additional information concerning the above.

Madame/Monsieur,

**SUJET: RAPPEL DE LA CIRCULAIRE CTOI 2015-035 DECLARATION DES STATISTIQUES DE PECHE POUR 2014 A LA CTOI – DATE LIMITE DES DONNEES FINALE DES PECHERIES DES PALANGRIERS**

Cette circulaire est un rappel de la Circulaire CTOI 2015-035, concernant *la déclaration des statistiques de pêche pour l'année 2014 à la CTOI*. Il est rappelé aux Parties Contractantes, aux Parties Coopérantes non-Contractantes (CPCs) et à toutes autres parties ayant des pêcheries des palangriers dans la zone CTOI, que la date limite de déclaration de ces informations finale est le 30 décembre 2015:

<http://iotc.org/documents/reporting-fisheries-statistics-2014-iotc>

Veuillez ne pas hésiter à contacter le Secrétariat de la CTOI: [secretariat@iotc.org](mailto:secretariat@iotc.org) si vous avez besoins de plus d'informations sur ce sujet.

Yours sincerely / Cordialement



Rondolph Payet  
Executive Secretary / Secrétaire exécutif

**Attachments / Pièces jointes:**

- Nil / Aucune

**Distribution / Destinataires**

**IOTC Members/ Membres de la CTOI:** Australia/Australie, Belize, China/Chine, Comoros/Comores, Eritrea/Erythrée, European Union/Union européenne, France (Territories/DOM-TOM), Guinea/Guinée, India/Inde, Indonesia/Indonésie, Iran (Islamic Rep of/Rép. islamique d'), Japan/Japon, Kenya, Rep. of Korea/Rép. de Corée, Madagascar, Malaysia/Malaisie, Maldives, Mauritius/Ile Maurice, Mozambique, Oman, Pakistan, Philippines, Seychelles, Sierra Leone, Sri Lanka, Sudan/Soudan, United Rep. of Tanzania/Rép.-Unie de Tanzanie, Thailand/Thaïlande, United Kingdom/Royaume-Uni, Vanuatu, Yemen/Yémen.

**Chairperson IOTC / Président de la CTOI**

**Cooperating Non-Contracting Parties/ Parties coopérantes non-contractantes:** Senegal/Sénégal, South Africa/Afrique du Sud, Bangladesh, Liberia  
Copy to/ Copie à : FAO

This message has been transmitted by email only / Ce message a été transmis par courriel uniquement